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Protokół Nr IV/2010
R a d y  G m i n y

w Sitnie
z dnia 30 grudnia 2010 roku

Porządek obrad:
1. Otwarcie obrad sesji.
2. Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad.
3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.
4. Podjęcie uchwał:

- w sprawie zmian w budżecie Gminy Sitno na 2010 rok,
5. Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi.
6. Sprawy różne.
7. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
8. Zamknięcie obrad sesji.

Radni obecni: 

1. Biłant Marek
2. Borowiec Andrzej
3. Gazda Antoni
4. Juszczak Andrzej
5. Kozak Leszek
6. Mazurek Janusz
7. Mazurek Jerzy
8. Niedźwiedź Zygmunt
9. Ostapińska Dorota
10. Palikot Piotr
11. Pawlicha Bogdan
12. Stefańczuk Zbigniew
13. Szajnoga Marek
14. Tarkot Alina
15. Tukiendorf Edward
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Ad 1
Otwarcie obrad sesji

         Otwarcia  obrad  IV  Sesji  Rady  Gminy  w  bieżącej  kadencji  dokonał 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Edward Tukiendorf.
Przewodniczący powitał Radnych a także gości zaproszonych: Wójta Gminy Pana 
Kajetana Protasa, Sekretarza Gminy Pana Mariana Bernata, Skarbnika Gminy Panią 
Jolantę Hryciuk, kierownika ZWiUTG Pana Andrzeja Kicińskiego, Radnego Powiatu 
Zamojskiego  Pana  Krzysztofa  Gałaszkiewicza  oraz  przybyłych  na  obrady  sesji 
sołtysów.
Obrady rozpoczęły się o godz. 12°° i trwały do godz. 15°°.

Ad. 2
Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad

        Przewodniczący  Rady  Gminy  na  podstawie  listy  obecności  stwierdził, 
że  w  obradach  uczestniczy  15  Radnych  co  stanowi  pełne  quorum  potrzebne 
do podejmowania prawomocnych uchwał.
Następnie  Przewodniczący  przedstawił  proponowany  porządek  obrad  pytając  czy 
są do niego uwagi.
Państwo  Radni  nie  wnosili  uwag  i  przyjęli  porządek  obrad  jednogłośnie 
w głosowaniu jawnym.

Ad. 3
Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków

        Przewodniczący Rady Gminy zaproponował,  by w skład Komisji  Uchwał 
i  Wniosków  weszli  nw.  Radni:  Antoni  Gazda,  Zygmunt  Niedźwiedź  i  Janusz 
Mazurek.
Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji  i  zostali powołani do jej 
składu jednogłośnie w głosowaniu jawnym.

Ad. 4
Podjęcie Uchwał

Przy podejmowaniu Uchwał brało udział 15 Radnych.
Pan Antoni Gazda odczytał kolejno projekty Uchwał celem ich podjęcia:

1) Uchwała  Nr  IV/17/2010  Rady  Gminy  w  Sitnie  z  dnia  30  grudnia  2010  r. 
w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2010 rok.
Projekt zmian w budżecie przedstawił Skarbnik Gminy Pani Jolanta Hryciuk.
Uchwała została przyjęta w głosowaniu jawnym przy 13 głosach za, 0 przeciw 
i 2 głosach wstrzymujących.
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Ad. 5
Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi

Ad. 6
Sprawy różne

       Pan Jerzy Mazurek zapytał o sprawę założenia siatki przy drodze powiatowej 
do Cześnik, gdyż Zarząd Dróg Powiatowych dopiero teraz zamontował słupki pod 
siatkę.
Pan  Krzysztof  Gałaszkiewicz  wyjaśnił,  że  złożył  interpelację  do  Starosty  w  tej 
sprawie  i  otrzymał  odpowiedź,  że  taka  sytuacja  nie  będzie  miała  miejsca 
w  przyszłości.  Zmienił  się  dyrektor  ZDP.  W  tym  roku  nie  ogłaszano  przetargu 
na założenie siatek tylko ZDP wykonywał to własnymi siłami. Dzisiaj miał być też 
wysłany  pług  do  odśnieżenia  dróg  powiatowych  na  terenie  Gminy  Sitno.  Drogi 
powiatowe mają IV kategorię  przejezdności  i  wg.  informacji  Starostwa mają być 
przejezdne w ciągu 24 godz. po zaprzestaniu opadów. 
29 listopada w powiecie miała miejsce sesja wyborcza. Starostą został kolejny raz 
Pan Henryk Matej, Wicestarostą został Pan Jerzy Sobczuk, do Zarządu wszedł też 
Pan Krzysztof Rusztyn z Zamojskiego Stowarzyszenia Samorządowego.
Następnie Pan Gałaszkiewicz poinformował, że złożył zapotrzebowanie do budżetu 
powiatowego na 2011 r. i  dołoży starań, żeby coś z tego zrobiono. W zgłoszeniu 
znalazł się remont drogi Sitno – Jarosławiec, Sitno – Centrum. Dlatego jest prośba do 
Rady  Gminy  Sitno  o  zabezpieczenie  w  budżecie  na  2011  r.  środków  na 
współfinansowanie powiatowych inwestycji drogowych.
Na ostatniej sesji Rada Powiatu przyjęła dwa stanowiska: w sprawie kontraktowania 
służby  zdrowia  –  protest  do  NFZ  w  sprawie  zmiany  kontraktu  Szpitala 
w Szczebrzeszynie oraz stanowisko – protest w sprawie budowy drogi S17 (droga 
zdjęta z realizacji w budżecie krajowym).
Następnie Pan Gałaszkiewicz stwierdził, że liczy na współpracę z Przewodniczącym 
Rady  Gminy,  Wójtem,  Sekretarzem  oraz  Radnymi  gdyż  kampania  wyborcza  się 
skończyła i należy się zabrać do pracy.
Następnie  Pan Gałaszkiewicz  pogratulował  wyboru dla  nowych Radnych i  złożył 
zebranym życzenia od siebie i od Pana Z. Kupca.
Na  zakończenie  swojej  wypowiedzi  Pan  Gałaszkiewicz  poinformował,  że  od  17 
stycznia  2011  r.  rusza  nabór  wniosków  z  PROW  na  modernizację  gospodarstw 
rolnych.
Przewodniczący Rady Gminy zauważył, że obecnie najtrudniejsza sytuacja występuje 
w zakresie odśnieżania dróg powiatowych.
Pan Wójt  stwierdził,  że najważniejszą kwestią jest  poprawa kontaktu z jednostką, 
która odśnieża drogi. Gmina nie może czekać 24 godziny na odśnieżenie dróg.
Zarząd Powiatu w całości składa się z przedstawicieli południowej części powiatu, 
natomiast część północna pozostała bez wsparcia.
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Pan  Sekretarz  dodał,  że  cały  ciężar  odśnieżania  spada  na  Gminę.  Sprzęt  gminny 
odśnieża drogi powiatowe. Mieszkańców nie interesuje czy jest to droga gminna czy 
powiatowa.
Następnie  Pan  Sekretarz  zapytał  czy  Starostwo coś  robi  w zakresie  ograniczania 
wydatków w oświacie – gdyż bardzo dużo się dokłada np. do liceum w Grabowcu.
Pan Gałaszkiewicz wyjaśnił, że oświata nie jest tylko problemem Grabowca. Nabór 
uczniów  do  pierwszej  klasy  wynosi  ok.  7  osób.  5  lat  temu  wybudowano  salę 
gimnastyczną. Starostwo do oświaty dokłada ok. 3 mln. zł rocznie, czyli tyle ile ma 
na utrzymanie dróg powiatowych. Zarząd Powiatu obiecał reformę oświaty.
Na tym zakończono realizację punktu „Sprawy różne”.

Ad. 7
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji

   Protokół Nr III/2010 wyłożony były do wglądu bezpośrednio w trakcie obrad sesji.
Przewodniczący  Rady  Gminy  zapytał  czy  Państwo  Radni  zapoznali  się  z  tym 
Protokołem i czy są do niego uwagi.
Państwo Radni nie wnosili uwag i przyjęli ww. protokół w głosowaniu jawnym przy 
13 głosach za, 1 głosie przeciw i 1 głosie wstrzymującym.

Ad. 8
Zamknięcie obrad sesji

     Na  zakończenie  obrad  sesji  Przewodniczący  Rady  Gminy  podziękował 
zaproszonym gościom oraz Radnym za czynny udział w obradach sesji. 
Następnie Pan Wójt dokonał podsumowania minionego 2010 r. oraz złożył zebranym 
podziękowania i życzenia świąteczno-noworoczne.
Życzenia  zebranym  złożyli  także:  Przewodniczący  rady  Gminy  Pan  Edward 
Tukiendorf, Sekretarz Gminy Pan Marian Bernat oraz sołtysi – Pani Janina Zawada 
i Pan Eugeniusz Grela.
Następnie Przewodniczący Rady Gminy zamknął sesję słowami:

„Zamykam obrady dzisiejszej sesji”

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokołował:
Inspektor ds. Samorządu i Rozwoju Gminy
mgr Krzysztof Seń                                                             Przewodniczący Rady Gminy
                                                                                       /-/ Edward Tukiendorf
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